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Notícies de ...

Doncs resulta que al final, de tot això del soterrament de la MAT, ni parlar-ne. Un cop els alcaldes
han tingut la feina feta per abonar l'opció tècnica del soterrament, ni la Generalitat ni el Parlament
s'atreveixen a discutir-ho, tal com s'hi havien compromès. No serà que ara no hi ha arguments prou
sòlids per defensar tècnicament la línia aèria?

Però amb l'incompliment dels compromisos adquirits amb els alcaldes no n'han tingut prou. A sobre
han presentat les seves conclusions com una gran solució fruit del consens amb els ajuntaments.
Presentant la compactació, reivindicada des del començament, com una novetat. I també, presentant
com una modificació del projecte consensuada amb els ajuntaments unes adequacions del traçat
presentat per REE, que els alcaldes ja havien fet saber al govern i a REE que no acceptaven com a
solució tècnica. Tot plegat, un despropòsit més per sumar al conjunt d'estratagemes utilitzats per
justificar el projecte de la MAT davant dels ciutadans. Sembrar dubtes i falsedats, per recollir
quilowatts.

La MAT se'n va a Madrid, deixant novament els alcaldes sols fent d'escut davant del territori afectat,
per afrontar un projecte que mai no han demanat, i que els diuen que és una qüestió d'estat. On ningú
no els ha ajudat ni escoltat, amb la seriositat i respecte que una qüestió d'aquest tipus es mereix.

Bé, si som justos, ni els alcaldes ni els ciutadans afectats, sols davant d'una qüestió d'estat no hi han
estat mai, només han estat mal acompanyats.

Ara ens caldrà cercar noves companyies i complicitats fora del país, tant de bo en trobem de millors.

La MAT se'n va a Madrid
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